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Spolek rodičů a přátel ZŠ Pod Marjánkou  
Zápis ze setkání zástupců tříd (zasedání výboru spolku) dne 6. 9. 2023 

 
1. Setkání zástupců tříd, tj. zasedání výboru Spolku rodičů a přátel ZŠ Pod Marjánkou bylo 

zahájeno na místě: školní knihovna ZŠ Pod Marjánkou, dne 6. září 2023, v 17.30 hodin. 
Zasedání bylo svoláno e-mailovou pozvánkou doručenou zástupcům tříd - členům výboru 
Spolku rodičů a přátel ZŠ Pod Marjánkou (dále jen „Spolek“). Přítomno bylo celkem 24 
členů - zástupců tříd (3 členové omluveni).    

 
2. Zasedání výboru Spolku zahájil a přítomné přivítal předseda Spolku, pan Marek Knecht, 

který novým zástupcům z prvních tříd popsal činnosti Spolku. Pak byla provedena prezence 
účastníků. Poté pan Marek Knecht seznámil přítomné s aktuálním stavem peněžních 
prostředků na účtu Spolku (navíc stav financí pro děti z Ukrajiny), příspěvek členů spolku 
na nový školní rok zůstává ve výši 300, - Kč na žáka (opět na staršího sourozence, tedy 1 
rodinu).    

                                                                                                                                 
3. Pan Marek Knecht přítomné informoval o nejbližších plánovaných výdajích Spolku (níže 

uvedené částky jsou jen odhadnuté - vzhledem k postupnému navyšování veškerých cen), 
důraz pak byl kladen na to, aby žádosti ze strany rodičů a učitelů byly vždy písemnou cestou 
předávány paní ředitelce, která je následně předá Spolku: 

- sportovní dny pro 1. a 2. stupeň (10.000, - Kč), 
- příspěvek na rozloučení s žáky 9. ročníků (6.000, - Kč), 
- sociální výpomoci - dle potřeby, 
- mikulášské balíčky pro děti ŠD cca 27.000 Kč, 
- trička podle potřeby - cca 30.000 Kč. 

 
Výše uvedené bylo odsouhlaseno hlasováním, další výdaje budou řešeny podle požadavků 
školy. Podrobný přehled výdajů Spolku bude předložen po skončení roku 2024.  
 

4. Následně se ujala slova paní ředitelka, Marcela Zavadilová, která přítomné přivítala a 
doplnila již poskytnuté informace o vysvětlení způsobu financování potřeb školy ze strany 
zřizovatele a o způsobu doplňování potřebných pomůcek pro učitele. Dále předala 
informaci o ukončení podpory obědů Prahou 6, nově je pak „Balíček okamžité pomoci“ - 
odkaz je na stránkách školy. 

 
5. K dotazům přítomných zástupců tříd byly řešeny kroužky ve škole, pokud je nějaký návrh, 

má se řešit s panem zástupcem Šterclem. Dále byla řešena kvalita stravy, nemělo by se 
tolik solit, pepřit a jídla by neměla být pálivá. 

 
6. Zasedání výboru Spolku bylo ukončeno v 18:00.  
 

 
V Praze dne 6. 9. 2023                                                                     Zapsal: Marek Knecht 


